

Title (en)
SAFETY TRANSPORT CONTAINER.

Title (de)
SICHERHEITSTRANSPORTBEHÄLTER.

Title (fr)
RECIPIENT DE SURETE DESTINE AU TRANSPORT.

Publication
EP 0181357 A1 19860521 (DE)

Application
EP 85901987 A 19850503

Priority
DE 8413739 U 19840505

Abstract (en)
[origin: WO8505144A1] A safety transport container (1) especially for weapons, which can at the same time be used in a building as a strong-box and as a thief-proof cupboard in a vehicle, designed in the form of a safe and able to be fixed to the bodywork of the vehicle or wall of the building (3) by screw fasteners (19 to 28) which are accessible only from inside the container (1), the screw fasteners being designed in different ways for example as studs (20) with securing nuts (22) (wing nuts) which pass over them or as set bolts (28) which run either through an intermediate plate (2) or directly through threaded sleeves (26).

Abstract (fr)
Ce récipient de sûreté (1), en particulier pour armes, peut être utilisé comme coffre-fort dans un bâtiment et comme armoire de sûreté anti-vol dans la voiture. Ce récipient (1) anti-vol ne peut être fixé que depuis son intérieur par des vis (19 - 28) à la carrosserie de la voiture ou à une paroi du bâtiment (3). Les vis peuvent avoir des formes différentes, par ex. être des boulons filetés (20) pourvus d'écrous de fixation (22) (écrous à oreilles) ou des boulons avec tête de serrage (28) vissés dans la paroi en passant à travers une plaque (2) ou directement dans des douilles taraudées (26).

IPC 1-7
E05G 1/00

IPC 8 full level
A47B 81/00 (2006.01); **E05G 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 81/005 (2013.01); **E05G 1/005** (2013.01); **E05Y 2900/20** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8505144A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
WO 8505144 A1 19851121; DE 8413739 U1 19840913; EP 0181357 A1 19860521

DOCDB simple family (application)
DE 8500139 W 19850503; DE 8413739 U 19840505; EP 85901987 A 19850503